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ZAPISNIK 

sa 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 9. prosinca 2020. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 18:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Marijan Fatiga - predsjednik Općinskog vijeća, Krunoslav Eršegović,  Mario Možanić, Josip 

Vrbanec, Marko Jurinjak, Željko Krobot, Stjepan Ivančević, Vjekoslav Bahun, Dragutin 

Kišić, Blanka Glavica-Ječmenica, Ivica Inkret, Marija Herceg, Marija Kelemen i Marijan 

Hanžek  

NENAZOČNI:  Franjo Benkus 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Damir Šprem - načelnik Općine Maruševec; Mario Klapša – zamjenik načelnika; Anica 

Vincek – voditeljica službe za financije i proračun i Dragica Korpar - voditeljica zapisnika 

 

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

M. Možanić – kakva je dogovorena dinamika sanacije prometnica nakon Aglomeracije 

Načelnik – bilo je dogovoreno da će do 15.11. biti poasfaltirana ŽC2029 od Hubara do 

sredine Ladanja, ali dinamika im se poremetila zbog radne snage, radnici su oboljeli od 

korone, kao i voditelj koji im je još uvijek bolestan i ne radi. Prioritet su nam ove tri dionice 

županijske ceste koje bi trebale biti sanirane do kraja ove godine. Sada kopaju Ul. G. Krkleca, 

nakon toga mi odmah idemo sa odvodnjom, a oni sa saniranjem ceste. Oni također idu sa 

saniranjem ceste na Gredi. Mi idemo sa sanacijom odvodnje na Gredi. Najveći problem je na 

ŽC 2029 jer su digli šahte i imati ćemo problem sa čišćenjem ceste. Svakodnevno se 

kontaktira sve nadležne za sanaciju cesta, ali nažalost dinamika sanacije nije takva kakva bi 

trebala biti. 

M. Hanžek – pitanje sanacije ŽC Pekara – Selnik. 

Načelnik – to je isto bilo planirano u ovom dijelu sanacije. ŽUC je dobio kredit od 15 

milijuna kuna i sa tim sredstvima ide se u saniranje prometnica, a tu ulazi i ova prometnica u 

Selniku. Općina Maruševec sufinancirati će  ŽUC-u 25% vrijednosti investicije i mi sredstva 

imamo osigurana, samo se čeka da ŽUC krene sa sanacijom. 

S. Ivančević – kada će se riješiti sanacija dionice ceste na Gredi. Tamo je katastrofalno stanje 

i trebalo bi da se barem grabe privremeno saniraju šljunkom. 

Načelnik – problem je tu tih 200 m tlačnog voda za koje je izvođač čekao cijevi kojih nije bilo 

na tržištu. Navodno da su sada cijevi stigle i nakon toga ide se u saniranje te ceste. 

V. Bahun – trebalo bi  da se barem malo kanali u Ul. G. Krkleca očiste da barem ta voda 

otječe i da se ne poplavljuju kritična dvorišta. 

Načelnik – ovi kanali će se počistiti da barem donekle voda otječe, to je već dogovoreno. 

V. Bahun – da li bi se pri kapelici na raskršću kod pošte moglo realizirati da se i ta kapelica 

malo osvijetli. 

Načelnik – oko te kapelice se prostor mora riješiti i urediti nakon što se ova cesta uredi. Ova 

lipa će se morati maknuti jer zaklanja pogled na raskršću. Nada se da ćemo ovaj prostor oko 

kapelice urediti na proljeće i tu se može jedan reflektor staviti. Trebati će urediti i autobusnu 

stanicu. 

D. Kišić – Brodarovec 70 ne svijetli već duže vrijeme. Tamo je neki spoj i neka kratka relacija 

gdje bi trebao postaviti par stupova javne rasvjete. 
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Načelnik – to je pri Pišti u Brodarovcu, to je odvojak prema Šagijima. Tamo na proljeće ide 

rekonstrukcija javne rasvjete lijevo i desno. Nakon 6 mjeseci uspjeli smo dobiti od ljudi 

privolu da postavimo 3 stupa da ljudi dobiju rasvjetu. 

K. Eršegović – vezano za Brodarovec. Odvojak od Novaka prema Brodarovcu. Tamo je jako 

loš asfalt.  

Načelnik – prošle godine smo asfaltirali kroz Velike Novake, a ove godine kroz Male 

Novake. To je sada treća dionica u Novakima i ide u proljeće u realizaciju od strane ŽUC-a. 

 

M. Fatiga – bilo je nekih primjedbi da bi današnja sjednica trebala biti online, odnosno 

elektroničkim putem ali zbog važnosti teme donošenja Proračuna za 2021.g. smatrali smo da 

bi trebali održati sjednicu ovdje uz poštivanje svih epidemioloških mjera. Sjednici je nazočno 

18 osoba, prostor je velik i poštuju se potrebna udaljenost i sve epidemiološke mjere. 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                 DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 10. 

rujna  2020.g. 

2. Donošenje Proračuna Općine Maruševec za 2021. godinu i Projekcija Proračuna Općine 

Maruševec za 2022. i 2023. godinu 

3. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2021. godinu 

4. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća Državnog ureda za reviziju, Područnog 

ureda Varaždin o obavljanoj financijskoj reviziji Općine Maruševec za 2019. godinu 

5. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec 

za 2021. godinu 

6. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2021. godinu 

7.  Donošenje Programa korištenja naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru za 2021. godinu 

8. Donošenje Programa javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na području  

Općine Maruševec za 2021. godinu 

9. Donošenje Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2021. godini 

10. Donošenje Programa utroška šumskog doprinosa za 2021. godinu 

11. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite  na području 

Općine Maruševec za 2020. godinu 

12. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 

2021.g. s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje  

13. Donošenje Plana djelovanja na području prirodnih nepogoda za 2021. godinu 

14. Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Maruševec za 2021. 

godinu 

15. Donošenje Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Maruševec za 2021. godinu 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

 

Točka 1. 

Primjedbi na zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća  nije bilo.  
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 10. rujna 

2020. godine. 

 

 

Točka 2. 

Načelnik – ove godine proračun je bilo puno teže napraviti nego prošle godine. Napravili smo 

Proračun takav kakav mislimo da ćemo ga moći realizirati. Nada se da ćemo poslije 

rebalansom samo dodavati stavke.  Trenutno od nikoga ne možete dobiti informacije za što 

ćemo se moći javiti, a za što ne. Mi pripremamo Strategiju razvoja Općine Maruševec za 

razdoblje 2021.-2027., koju ćemo donijeti u siječnju. Strategija se radi za one projekte,  za 

koje  će Europa davati novce u navedenom programskom razdoblju.  

 

O prijedlogu Proračuna za 2021. godinu otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali: I. Inkret, 

D. Kišić, M. Hanžek i J. Vrbanec 

Odgovore i pojašnjenja na sva pitanja dali su načelnik D. Šprem, zamjenik načelnika M. 

Klapša i A. Vincek 

 

Općinsko vijeće jednoglasno sa 14 glasova „ZA“ donosi  

 

PRORAČUN OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2021. GODINU 

SA 

PROJEKCIJAMA PRORAČUNA OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2022. i 2023. GODINU 

zajedno sa  

PLANOM RAZVOJNIH PROGRAMA OPĆINE MARUŠEVEC ZA RAZDOBLJE OD 

2021. DO 2023. GODINE 

 

 
 

Točka 3. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2021. 

godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

ODLUKU 

O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA OPĆINE MARUŠEVEC 

ZA 2021. GODINU 

 

 

 

Točka 4. 

Načelnik je obrazložio Izvješće Državnog ureda za reviziju, Područnog ureda Varaždin o 

obavljenoj financijskoj reviziji Općine Maruševec za 2019. godinu i istaknuo je da je revizija 

trajala 6 mjeseci. 

Otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali: D. Kišić, D. Šprem, M. Klapša i D. Korpar 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se Izvješće Državnog ureda za reviziju – Područnog ureda Varaždin, KLASA: 041-

01/20-02/44, URBROJ: 613-07-20-7 od 25. studenog 2020. godine o obavljenoj financijskoj 

reviziji Općine Maruševec za 2019. godinu 

 
 

 

Točka 5. 

D. Korpar obrazložila je Program građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2021. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2021. GODINU 

 

 

Točka 6. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 
PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2021. GODINU 

 
 

Točka 7. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM KORIŠTENJA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE 

NEZAKONITO IZGRAĐENIH ZGRADA U PROSTORU ZA 2021. GODINU 

 

 
 

Točka 8. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U DRUŠTVENIM I SRODNIM DJELATNOSTIMA 

NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2021. GODINU 

 
 

Točka 9. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM RASPODJELE SREDSTAVA ZA POTREBE SOCIJALNE SKRBI  

U  2021. GODINI 
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Točka 10. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PROGRAM UTROŠKA ŠUMSKOG DOPRINOSA 

ZA 2020. GODINU 
 
 
                                                                    Točka 11. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 
 

Z A K L J U Č A K 

I 

Općinsko vijeće Općine Maruševec prihvaća godišnju Analizu stanja sustava civilne zaštite 

na području Općine Maruševec za 2020. godinu. 

 

II 

Godišnja Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Maruševec za 2020. 

godinu sastavni je dio ovog Zaključka  

 

III 

Ovaj Zaključak objaviti će se u «Službenom vjesniku Varaždinske županije». 

 

 
 

Točka 12. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE  

NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2021 GODINU 

S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

 
 
 

Točka 13. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 

 

                                                               I. 

Donosi se Plan djelovanja Općine Maruševec u području prirodnih nepogoda za 2021. godinu. 

 

   II. 

Plan iz točke I. ovog Zaključka prilaže se istom i čini njegov sastavni dio. 

 

 
 

Točka 14. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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GODIŠNJI PLAN DAVANJA KONCESIJA 

NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2021. GODINU 

 
 
 

Točka 15. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 
ODLUKU  

O USVAJANJU GODIŠNJEG PLANA UPRAVLJANJA IMOVINOM  

U VLASNIŠTVU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2021. GODINU 

I. 

Ovom Odlukom usvaja se Godišnji plan upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 

Maruševec za 2021. godinu kojeg je Općina Maruševec u obvezi donijeti u skladu s 

odredbama Zakona o upravljanju državnom imovinom (»Narodne novine«, broj 52/18) te 

prema preporukama navedenim u Izvješću o obavljenoj reviziji upravljanja i raspolaganja 

nekretninama jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave na području Varaždinske 

županije. 

II. 

Godišnjim planom upravljanja imovinom određuju se: 

• kratkoročni ciljevi i smjernice upravljanja imovinom Općine Maruševec,  

• provedbene mjere u svrhu provođenja Strategije, 

• detaljna analiza stanja upravljanja pojedinim oblicima imovine u vlasništvu 

Općine Maruševec, 

• godišnji planovi upravljanja pojedinim oblicima imovine u vlasništvu Općine 

Maruševec. 

Pobliži obvezni sadržaj Godišnjeg plana upravljanja, podatke koje mora sadržavati i 

druga pitanja s tim u vezi, propisano je Uredbom o obveznom sadržaju plana upravljanja 

imovinom u vlasništvu Republike Hrvatske (»Narodne novine«, broj 21/14). 

 

III. 

Godišnji plan upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Maruševec za 2021. godinu 

donosi Općinsko vijeće Općine Maruševec za razdoblje od godinu dana, u tekućoj godini za 

sljedeću godinu. 

IV. 

Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije, a objavit će se I na službenoj web stranici Općine Maruševec i 

dostupna je javnosti u skladu sa odredbama Zakona o pravu na pristup informacijama 

(»Narodne novine«, broj 25/13, 85/15). 

                             

 

Sjednica je završila sa radom u  19:09 sati. 

 

 

 

    Voditelj zapisnika                                                                               PREDSJEDNIK 

                                                                                                           OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

/Dragica Korpar, mag.oec./                                                                       Marijan Fatiga    


